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S/B “Elektronika-1” 

PAKARTONINIO VISUOTINIO SUSIRINKIMO PROTOKOLAS Nr. 1 

2022 m. gegužės 14 d.   

Vilnius 
 

Susirinkimas vyko 2022 m. gegužės 14 d. 12:00 val. 

Susirinkimo vieta – Viršupio sodų 14 –oji, (prie vandens bokštų). 

Dalyvauja  39 (trisdešimt devyni)  sodininkai.  

Iš anksto balsavo 0 (nulis), (sąrašas nepridedamas). 
 

Susirinkimo pirmininku išrinktas  Juras Žukas. Už 25, prieš 0, susilaikė 0. 

Susirinkimo sekretoriumi  išrinktas Arnoldas Vaškelis. Už 25, prieš 0, suilaikė 0. 

Darbotvarkė: 
1. Valdybos metinė ataskaita. 

2. Finansinės veiklos ataskaita. 

3. Revizijos komisijos ataskaita.  

4. Naujų narių priėmimas į bendriją. 

5. Naujos valdybos rinkimai. 

6. Valdybos pirmininko rinkimai. 

7. Revizijos komisijos rinkimai. 

8. Delspinigių priskaičiavimas laiku nemokantiems sodininkams. 

9. Elektros tiekimas. 

10. Kiti klausimai. 

Už darbotvarkę balsuota. Už 37, prieš 0, susilaikė 0.  

Nutarta: pritarti susirinkimo darbotvarkei. 

     
1. Susirinkimui pateikta SB ,,Elektronika – 1“ valdybos metinė ataskaita už 2021 metus. 

Pristatė valdybos pirmininkas Juras Žukas. (Ataskaita pridedama atskirai 1 puslapis).  

Siūloma pritarti metinei ataskaitai už 2021 metus. Kas už tai, kad pritarti metinei ataskaitai 

už 2021 metus? 

Balsavimui: Už 37; prieš 0; susilaikė 0.  

Nutarta: pritarti metinei ataskaitai. 

 

2. Susirinkimui pateikta SB ,,Elektronika – 1“ finansinės veiklos ataskaita už 2021 metus. 

Pristatė valdybos pirmininkas Juras Žukas. (Ataskaita pridedama atskirai 1 puslapis).  

Siūloma pritarti finansinei veiklos  ataskaitai už 2021 metus. Kas už tai, kad pritarti 

finansinei veiklos ataskaitai už 2021 metus? 

Balsavimui: Už 36; prieš 0; susilaikė 1.  

Nutarta: pritarti  finansinei veiklos  ataskaitai. 

 

3. Susirinkimui pateikta revizijos komisijos ataskaita už 2021 metus. Kadangi nebuvo nei 

vieno revizijos komisijos nario, ataskaitą perskaitė Juras Žukas. (Revizijos komisijos 

ataskaita pridedama atskirai 1 puslapis).  

Revizijos komisijos ataskaita už 2021 metus pateikta balsavimui. Kas už tai, kad patvirtinti 

revizijos komisijos ataskaitą už 2021 metus? 

Balsavimui: Už 37; prieš 0;  susilaikė 0. 

Nutarta: pritarti revizijos komisijos ataskaitai. 

 

4. SVARSTYTA: naujų narių priėmimas į bendriją. 

KALBĖTA: Valdybos pirmininkas Juras Žukas pristatė šešis kandidatus į naujus bendrijos 

narius: Rolandas Dranseika (sklypo Nr. 253), Algimantas Kupstys (sklypo Nr. 184), 

Evaldas Šemėta (sklypo Nr. 25), Jurgita Pavlidi (sklypo Nr.7), Povilas Kalvaitis (sklypo 

Nr. 192), Karolis Rinkevičius (sklypo Nr. 205). Siūloma minėtus asmenis priimti į 

bendrijos narius. 

Už 37, prieš 0;  susilaikė 0. 

NUTARTA: nutarta aukščiau minėtus asmenis priimti į bendrijos narius. 
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5. Prieš svarstant keičiamų valdybos narių kandidatūras, pasiūlyta naujiems kandidatams 

trumpai prisistatyti asmeniškai ir pristatyti savo viziją, dirbant bendrijos labui. 

  

SVARSTYTA: naujos valdybos narių rinkimai. Pateikti sekantys kandidatai: 

Dovydas Čipkus 

BALSAVIMUI: Už 20. Prieš 4. Susilaikė 0. 

Algimantas Kupstys 

BALSAVIMUI: Už 25. Prieš 3. Susilaikė 0. 

Kristina Juostaitė-Jurgilė 

BALSAVIMUI: Už 24. Prieš 6. Susilaikė 0. 

Arnoldas Vaškelis 

BALSAVIMUI: Už 23. Prieš 5. Susilaikė 0. 

Algimantas Markelis 

BALSAVIMUI: Už 36. Prieš 0. Susilaikė 0. Algimantas Markelis atsiėmė savo 

kandidatūrą. 

KALBĖTA: Juras Žukas pasisakė, kad, jei į valdybą bus renkama Kristina Juostaitė-

Jurgilė, jis atsisakys eiti valdybos pirmininko ir valdybos nario pareigas, tuomet buvo 

pasiūlytas kitas kandidatas – Liudgardas Maciulevičius. 

BALSAVIMUI: Už 28. Prieš 0. Susilaikė 0. 

Juras Žukas  

BALSAVIMUI: Už 31. Prieš 0. Susilaikė 0. 

 

NUTARTA: į valdybą rinkti šiuos naujus asmenis: Dovydą Čipkų, Algimantą Kupstį, 

Liudgardą Maciulevičių. Arnoldą Vaškelį ir Jurą Žuką palikti valdyboje. 

 

6. SVARSTYTA: valdybos pirmininko kandidatūra. 

KALBĖTA: Valdybos pirmininku pasiūlyta palikti Jurą Žuką. 

BALSAVIMUI: Už 30. Prieš 0. Susilaikė 0. 

NUTARTA: SB ,,Elektronika – 1“ valdybos pirmininku lieka Juras Žukas. 

 

7. SVARSTYTA: revizijos komisijos rinkimai. 

KALBĖTA: Juras Žukas – pateikė revizijos komisijos narius balsavimui: Daiva Tylienė 

,Jurgita Pavlidi ir Indrė Kaluinė.  

 BALSAVIMUI: Už 28. Prieš 0. Susilaikė 0. 

NUTARTA: revizijos komisijos nariais patvirtinti sekančius asmenis: Daiva Tylienė 

(liekanti), Jurgita Pavlidi ir Indrė Kaluinė (naujieji).  

 

8. SVARSTYTA: delspinigių priskaičiavimas laiku nemokantiems sodininkams. 

KALBĖTA: JŽ atsiranda įprotis mokėti bendrijos nario/bendraturčio mokestį kas porą, 

dažnai ir kas tris metus, nes suma išlieka ta pati. Siūlome skaičiuoti delspinigius laiku 

nemokantiems sodininkams po 0,02 proc. į dieną nuo nesumokėtos sumos, pagal šiuo metu 

Lietuvos Respublikoje galiojančius norminius aktus. Nario/bendraturčio mokestį, po 

pateikto priskaičiavimo/sąskaitos faktūros, privalu sumokėti iki einamų metų spalio 31d. 

Nuo Lapkričio 1 d. pradedami skaičiuoti delspinigiai. 

BALSAVIMUI: Už 28. Prieš 0. Susilaikė 0. 

NUTARTA: nesumokėjus bendrijos nario/bendraturčio mokesčio iki spalio 31d., skaičiuoti 

delspinigius po 0,02 proc. į dieną, nuo nesumokėtos sumos, laiku nemokantiems 

sodininkams. 

 

9. SVARSTYTA: SB ,,Elektronika – 1“ įsirengti saulės energijos baterijas ant vandens talpų 

ar kitus variantus, kad ateityje taupyti elektros energiją. 
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KALBĖTA: Juras Žukas pateikė revizijos komisijos pasiūlymą išnagrinėti galimybę 

įsirengti saulės energijos baterijas ant vandens talpų ar kitus variantus, kad ateityje taupyti 

elektros energiją. Remiantis įkainų siūlymu iš UAB „Elektrum“ Juro Žuko pateikti 

skaičiavimai (1puslapis), kad SB ,,Elektronika – 1“ reikia apie 13 KW Elektros parko 

galingumo, kas atsipirktų, investavus reikiamą sumą per 15 metų, lyginant dabartinį 

mokestį už elektros energiją ir investicijas į saulės elektrinę bei tokios elektrinės 

administravimo kaštus. 

NUTARTA: Balsavimui šio klausimo neteikti. 

 

 

10. Kiti klausimai. 

SVARSTYTA: SB ,,Elektronika – 1“ nariams sukurti Facebook puslapį ir informuoti  

bendrijos narius apie tai. Šiame puslapyje galima būtų sukurti forumus diskusijai įvairiais 

klausimais. 

NUTARTA: Balsavimui šio klausimo neteikti. 

 

 

Pasibaigus diskusijoms, 13.45 susirinkimo pirmininkas susirinkimą skelbia baigtu. 

 

 

 

 

 

 

 

                      Susirinkimo pirmininkas   Juras Žukas 

 

 

 

  

 

 

                     Susirinkimo sekretorius   Arnoldas Vaškelis 


